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Aanwezig namens STUW: mevr. D. Rikken en de heren E. Elberts en R. Geerts 
Namens de gemeente: de heren F. van Rooijen, A. Kierkels en C. Peeters 
 
STUW: op verzoek van de gemeenteraad hebben wij het jaarverslag 2008 in een handzaam 
formaat uitgebracht. Volgend jaar wellicht met meer praktijkvoorbeelden. We moeten goed 
overdenken wat je er uit wilt halen. Het jaarverslag is ook belangrijk voor andere partners. 
STUW zit op het grensvlak van welzijn en zorg. We moeten daarom ook steeds meer 
samenwerken met organisaties als de Gelderse Roos en het RIBW (zie bijv. de projecten 
depressiepreventie en Opstap). Om die reden is STUW ook in de stuurgroep Kerngezond 
gaan deelnemen; die instelling kan een belangrijke rol spelen in de ontwikkeling van 
ketendienstverlening. Daartoe heeft de stuurgroep contact gelegd met het Meldpunt, de 
voornaamste organisatie in onze gemeente voor vrijwillige hulpverlening. Er komt binnenkort 
een notitie over de visie op Kernpunten, met een verzoek om extra gemeentelijke subsidie. 
Het project Koninginnebuurt is een goed voorbeeld van de integrale aanpak die STUW 
voorstaat, en kan een voorbeeld  zijn voor andere kernen. Maar dat zit nog niet in de 
opdracht van de gemeente aan STUW. 
Dhr. Van Rooijen: de Koninginnebuurt  is ook niet een doorsneewijk in Overbetuwe. Maar 
ook in Zetten spelen soms stevige problemen. 
Dhr. Peeters: op het snijvlak van welzijn en zorg is nog onhelder wat het jongerenwerk 
precies doet en kan doen aan hulpverlening. 
Dhr. Geerts: veel hulpverleningsachtige activiteiten zijn integraal onderdeel van de 
inloopactiviteiten. Dat maakt registratie lastig. In het overleg van gemeente en STUW met 
het Servicepunt Welzijn zullen we daar samen naar kijken.  
Dhr. Kierkels: de rapportages signaleren veel, maar verbinden daar weinig aanbevelingen 
aan. Er wordt ook summier gerapporteerd over maatschappelijke effecten. 
Dhr. Van Rooijen: misschien moet de gemeente in de offerteaanvraag ook meer opnemen 
over gewenste maatschappelijke effecten. We zijn er bijv. mede dankzij het jongerenwerk in 
geslaagd de overlast door jongeren te verminderen. De gedetailleerde rapportage is 
belangrijk voor het college, en als naslagwerk voor de raad.  
Wat kan STUW melden over het steunpunt vrijwilligerswerk? 
STUW: het vinden van vrijwilligers om projecten te dragen is vaak niet eenvoudig. Soms gaat 
het vlot, zoals bij het project Homestart. Het organiseren van maatschappelijke stages voor 
scholieren is een forse klus. Vanavond is er een bijeenkomst met ca 85 instellingen die 
maatschappelijke stages willen aanbieden. De samenwerking met Lingewaard op dit punt is 
nu wisselend. Maar per 1-1-2010 wil Lingewaard zelfstandig verder. Dan zal het Steunpunt 
Vrijwilligers dus alleen in Overbetuwe opereren. 
 
De heer van Rooijen: dit verslag gaat nu met het jaarverslag en de gedetailleerde verslagen 
naar het college en daarna naar de raad. 
 
 


